

Chair of SME Research and Entrepreneurship  
*Lehrstuhl für Mittelstandsforschung und Entrepreneurship*

---

Professor Dr. Michael Woywode

Last Name:  
(*Nachname*)

\_\_\_\_\_

First Name:  
(*Vorname*)

\_\_\_\_\_

Matriculation #:  
(*Matrikel-Nr*)

\_\_\_\_\_

Master Program:  
(*Studiengang*)

\_\_\_\_\_

Address:  
(*Anschrift*)

\_\_\_\_\_

Phone:  
(*Telefon*)

\_\_\_\_\_

Email:  
(*E-Mail*)

\_\_\_\_\_

Assistant supervisor:  
(*Betreuungsassistent/-in*)

\_\_\_\_\_

Thesis title in English:  
(*Titel der Arbeit auf Englisch*)

\_\_\_\_\_

Thesis title in German:  
(*Titel der Arbeit auf Deutsch*) \*

\_\_\_\_\_

\* only applicable if thesis is written in German (*nur einzutragen, wenn die Arbeit auf Deutsch verfasst wird*)

Thesis language:  
(*Sprache der Arbeit*)

German (Deutsch)

English (Englisch)

Fullfilled course requirements:  
(*Bestandene Seminarvoraussetzungen*)

MAN 626

MAN 630

MAN 631

MAN 632

MAN 634

MAN 639

Research Seminar MAN 770 passed:  
(*Forschungsseminar MAN 770 bestanden*)

yes (ja)

no (nein)

Herewith, I testify the correctness of my declaration above and assure the prior approval of my thesis registration by my assistant supervisor. I am aware that non-fulfilled requirements and/or false declarations thereof will lead to a rejection of my thesis registration. I am also aware that the formal registration of my thesis topic leads to a due date of my thesis in 20 weeks from the date of this application. I have read and understood the master thesis procedures at the Chair of SME Research and Entrepreneurship (<https://www.bwl.uni-mannheim.de/en/woywode/teaching/masters-thesis/>) and the Examination Regulations applicable to my field of study (most likely: Examination Regulations of the Master's Program "Mannheim Master in Management" of the University of Mannheim), and will comply with them.

Hiermit bestätige ich die Richtigkeit meiner Angaben und die vorherige Freigabe meiner Masterarbeitsanmeldung durch meine/n Betreuungsassistenten/-in. Mir ist bewusst, dass nicht erfüllte Voraussetzungen und/oder Falschangaben bezüglich der erbrachten Voraussetzungen zu einer Ablehnung meines Anmeldegesuchs führen. Mir ist zudem bewusst, dass mit der Anmeldung der Arbeit die Festlegung meines Themas und somit meine Bearbeitungszeit von 20 Wochen ab dem heutigen Tag beginnt. Die Anforderungen zur Masterarbeit am Lehrstuhl für Mittelstandsforschung und Entrepreneurship (<https://www.bwl.uni-mannheim.de/woywode/teaching/masterarbeit/>) und die für mich gültige Prüfungsordnung (in der Regel Prüfungsordnung der Universität Mannheim für den Master-Studiengang „Mannheim Master in Management“) habe ich zur Kenntnis genommen und werde diese befolgen.

Place, date, students signature:  
(*Ort, Datum, Unterschrift Student/-in*)

\_\_\_\_\_